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Särskilt yttrande 
vid Planberedningens sammanträde den 1 november 2006 
§ 28 , ang Beslut om programsamråd för förnyelse och utveckling av Tyresö Centrum 
 
 
Jag vill börja med att säga att det finns väldigt mycket bra i det förslag som nu går ut på 
samråd. Några saker som är särskilt bra är förnyelsen av busstorget med direkta kopplingar till 
den nya Stadsparken, nya kommersiella ytor, nya bostäder, den nya infarten till centrum, ny 
dragning av Simvägen och inte minst den nya stadsparken, som vänsterpartiet har föreslagit 
under flera års tid. 
 
Vi kan därför i detta läge acceptera att förslaget skickas ut på ett första programsamråd, men 
vill betona att vi inte har låst oss för något, utan ser med spänning fram emot inkomna 
synpunkter.  
 
Trots att vi accepterar att förslaget skickas ut kan vi dock känna viss tveksamhet till några 
delar och dessa är utan rangordning följande: 

- Att en bollplan försvinner (även om den nya planen blir konstgräs; det går antagligen 
att lägga en grusplan norr dagens konstgräsplan men det finns inte med i förslaget). 

- Att en del av Bollmora torg försvinner (om det ska vara kvar lika många p-platser 
öster om torget). 

- Att det byggs nya bostäder vid Björkbackens äldreboende och nya bostäder på dagens 
p-platser vid Vårdcentralen. 

- Att det är svårt att få en kostnadsbild när det gäller en eventuell flytt av ishallen, även 
om idén som sådan är god när det gäller att samordna viss verksamhet när det gäller 
sim- och ishallen. 

 
Vi avser därför återkomma med ställningstaganden kring våra tveksamheter i ett senare skede.  
 
 
För Vänsterpartiet 
 
 
Mikael Gustafsson (v) 
Ledamot i Planberedningen 


